
  

Protokół 

z obrad XXVI Sesji Rady Gminy Świerzno 

w dniu  01 czerwca 2017 roku  

 

 

  Posiedzenie XXVI Sesji Rady Gminy Świerzno rozpoczęło się o godzinie 15
00

.
 
 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Dariusz Mądrecki. Przywitał 

przybyłych na posiedzenie  Radnych, Wójta Gminy, Panią Sołtys Sołectwa Gostyniec,  

przedstawiciela portalu prasowego. Na 15 osobowy skład Rady w posiedzeniu uczestniczy 14 

członków. Nieobecny Radny Patryk Szczęsny. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy –  w dniu 29 maja 2017 roku do biura Rady Gminy wpłynął 

wniosek podpisany przez Wójta Gminy o zwołanie sesji w trybie art. 20 ust. 3 ustawy 

o samorządzie gminnym. Załącznik nr 2. 

Ad.1.c. zgłoszenie uwag i poprawek do przedstawionego porządku posiedzenia. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag i poprawek do porządku XXVI Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek XXV Sesji Rady Gminy: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a)  otwarcie posiedzenia, 

b) stwierdzenie quorum,  

c) zgłoszenie uwag i poprawek do przedstawionego porządku posiedzenia, 

d) przyjęcie protokołu z XXV  posiedzenia Rady Gminy Świerzno. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do  realizacji projektu 

i złożenie wniosku o jego dofinansowanie 

3. Wolne wnioski i zapytania. 

4. Zakończenie posiedzenia XXVI Sesji Rady Gminy Świerzno. 

Porządek posiedzenia XXVI Sesji Rady Gminy stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad. 1. d. przyjęcie protokołu z XXV posiedzenia Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, iż protokół z XXV posiedzenia Rady Gminy był 

do wglądu w biurze rady i dostępny na stronie Urzędu Gminy. 

Uwag do protokołu z XXV posiedzenia Rady Gminy nie wniesiono. 

W wyniku głosowania protokół z XXV posiedzenia  Rady Gminy został przyjęty 13 głosami 

za, 1 głosie wstrzymującym się na 14 Radnych obecnych na sali. 

 



  

 

Ad. 2. Podjęcie uchwał w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji 

projektu i złożenie wniosku o dofinansowanie. 

Przewodniczący Rady Gminy – w związku z tym, iż wniosek o zwołanie sesji jest Wójta 

Gminy, proszę Wójta o jego uzasadnienie, oraz uzasadnienie  projektu uchwały. 

Wójt Gminy – jest to wymóg formalny, aby wystąpić o finansowanie projektu musi zostać 

podjęta uchwała przez Radę Gminy o wyrażeniu zgody na realizację projektu. Termin jaki 

mamy to 4 dni i stąd  sesja zwołana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie 

gminnym. Po podjęciu tej uchwały, uchwała wraz z innymi dokumentami zostanie 

dostarczona do Wojewódzkiego Urzędu Pracy. W tym projekcie nie ma szkoły podstawowej 

w Gostyniu z uwagi na procedurę o jej przekształcenie. Przy konstruowaniu wniosku 

współpracowały Dyrektorki dwóch pozostałych szkół i to one decydowały co ma być zawarte 

we wniosku, jakie pomoce i jaki sprzęt ma być zakupiony w ramach tego projektu. Wkład 

własny wynosi 48.950,00 zł., wkładem własnym może być też użyczenie pomieszczeń na 

prowadzenie zajęć. 

Radny R. Ciślak – czy w tym projekcie oprócz dat 2014-2020, jest data wskazująca termin 

wykorzystania środków? 

Wójt Gminy – termin 2014-2020, jest to okres trwania projektu na którym można składać 

wnioski, on obowiązuje w tych latach, natomiast okres wykorzystania przyznanych środków 

półtora roku, zaczyna się od września tego roku a kończy się w  I kwartał 2019 r. 

Radna J. Klęk – czy będzie można też w ramach tych środków doposażyć  szkoły w sprzęt? 

Wójt Gminy – tak,  w taki sprzęt i pomoce dydaktyczne jakie zostały określone w składanym 

przez nas wniosku. Są to między innymi tablice interaktywne, laptopy itp. 

Radny R. Ciślak – czy z tych środków można przeprowadzić remont w szkołach? 

Wójt Gminy – nie jest to projekt edukacyjny, a więc na zakup pomocy edukacyjnych. 

Dyrektorzy szkół wspólnie z pracownikami określili potrzeby danej szkoły. 

Przewodniczący Rady Gminy – jakieś  uwagi, do przedstawionego projektu? Nie widzę. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr XXVI/175/2017 Rady Gminy Świerzno w sprawie 

wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu i złożenie wniosku o dofinansowanie 

została przyjęta 14 głosami za, na 14 Radnych obecnych na sali (zał. Nr 4). 

Ad. 3. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał  prośbę mieszkańców Gostyńca w sprawie dostępu  do 

informacji, pełnej dokumentacji związanej z planowaną budową fermy norek w Gminie 

Świerzno, na tzw. Mokradłach (zał. Nr 5). 



  

Wójt Gminy – zrobił się ruch wokół tematu „fermy norek” i stąd to pismo. Chcę uspokoić 

„nie będzie budowana żadna ferma”. Wniosek o warunki zabudowy złożył Pan Alojzy 

Jędrzejczak. Sprawę Państwu przedstawiłem i podjęliście uchwałę zobowiązującą Wójta do 

przygotowania projektów zmian planistycznych gminy z uwzględnieniem zakazu lokalizacji 

na terenie gminy ferm norek. Na najbliższej sesji przedstawimy z Panią Skarbnik środki na 

uchwalenie Studium w celu zapobieżenia budowy ferm norek.  Wystąpiliśmy również do 

Pana Jędrzejczaka aby przygotował raport związany z „Naturą 2000”, czy są zachowane 

walory związane z naturą, a więc czy nie ma na tym terenie żadnych chronionych robaczków, 

traw i innych zwierzątek chronionych. Taki raport musi być przekazany do RDOŚu. 

Poprosiłem Pana Jędrzejczaka o rozmowę w tej sprawie i rozmawiałem z nim dzisiaj przed 

sesją powiedział, że jest w trakcie przygotowywania raportu. Wójt może odmówić i ma takie 

prawo,  wydania warunków zabudowy, a Pan Jędrzejczak ma prawo się odwołać do SKO. 

Rozpoczęły się prace nad przepisami dotyczącymi budowy ferm norek, ale nie zanosi się na 

szybkie ich wprowadzenie. Starający się o warunki zabudowy pod fermę dla norek, na pewno 

ma na uwadze opinię społeczeństwa w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – ja będę wyrazicielem stanowiska całej Rady i proszę aby 

Wójt trzymał rękę na pulsie w tej kwestii.  

Radny R. Cislak – chciałbym zaprosić wszystkich Państwa z rodzinami na Powiatowe 

Zawody Strażackie, które odbędą się w Świerznie. Gospodarzem jest Wójt Gminy. 

Organizatorem Starostwo Powiatowe i  Oddział Powiatowego Związku Ochotniczych Straży 

Pożarnych. 

Wójt Gminy – zawody odbędą się 24 czerwca na Gminnej imprezie „Przywitanie lata”. 

Radny A. Pawlaczyk – kiedy będą załatane dziury w drodze w miejscowości Sulikowo. 

Wójt Gminy – jeżeli nie jutro to na początku przyszłego tygodnia zostaną załatane. 

Radny R. Wojciechowski – droga w Gostyńcu przy placu zabaw należałoby by ją wyrównać. 

Wójt Gminy – staramy wyrównywać się drogi w pierwszej kolejności te niezbędne 

a pozostałe w dalszej kolejności. 

Złożyłem propozycje Staroście jeżeli chodzi o drogi powiatowe. Starostwo daje 50 tys. zł. my 

50 tys. zł. Powiat przygotowuje dokumentację, a my wykonujemy zadanie i w ramach tego 

chcemy zrobić chodnik od przystanku w Sulikowie do drogi, chodnik w Chominie do 

świetlicy wiejskiej i kawałek chodnika w Krzepocinie od rzeki do cmentarza i odwrotnie do 

przystanku - razem koszt 100 tys. zł., 500 metrów bieżących. Jeżeli koś ma inne pomysły, to 

czekam na propozycje. Decyzje w tej sprawie podejmuje Zarząd Powiatu.  

W tym czasie również staramy się pomóc osobie, która opuszcza dom dziecka, jest w ciąży. 



  

Mamy mało  pracowników zatrudnionych w ramach prac publicznych i musimy działać 

z tymi co zostali skierowani przez PUP. 

Podpisaliśmy dwie umowy na realizację projektów wodno-kanalizacyjnych. Trwa 

przygotowanie do przetargu. 

Przewodniczący Rady Gminy – czy ktoś z państwa ma jakieś zapytania lub wnioski. Nie 

widzę. Wobec powyższego porządek XXVI Sesji Rady Gminy uważam za wyczerpany 

i zamykam posiedzenie. Dziękuję. XXV  posiedzenie Rady Gminy zostało zakończone o 15
45

. 

 

Protokołowała: 

Putyrska B. 

 Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                            Dariusz Mądrecki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


